
Zapisnik seje Upravnega odbora šolskega sklada OŠ Janka Kersnika Brdo  
Datum: 25. 5. 2023 
 
Prisotne: Veronika Tumpej, Tadeja Češka Klančar, Katarina Bergant, Božena Kovalevska 
Cerar, Urška Vrankar Dežman 
Odsotni: Petra Levec, Petra Zalaznik 

 
Dnevni red: 

1. Pregled odobrenih prošenj in trenutnega finančnega stanja šolskega sklada 
2. Obravnava prispelih prošenj za šolski sklad 
3. Prijava na razpis Rotary kluba Domžale in določanje kriterijev za dodeljevanje 

stroškov 
4. Razno 

 
Ad 1 
Prisotne so bile seznanjene s trenutnim finančnim stanjem šolskega sklada, v katerem je bilo 
na dan 23. 5. 2023 14.567,00 €. Nato jih je predsednica UO šolskega sklada seznanila s tem, 
kaj se dogaja s prošnjami, ki na prejšnji seji zaradi različnih razlogov niso bile odobrene. 
 
1. Prošnja za nakup 9 nogometnih žog za 1. r. 
SKLEP: Žoge bo financirala šola. 
 
2. Prošnja koordinatorke kolesarskih izpitov za nakup opreme in prometnih znakov za 
izvajanje kolesarskega izpita na matični šoli 
SKLEP: Z vodstvom šole je bilo dogovorjeno, da dva poligona kupi šola, en poligon ter tri 
prometne znake pa financira šolski sklad. 
 
3. Prošnja šolske knjižničarke za financiranje prevoza za člane knjižničarskega krožka 
SKLEP: Povezale so se mentorice različnih krožkov, ki bodo učence skupaj peljale na nagradni 
izlet, ki ga financira šolski sklad v višini 850,00 €. 
 
4. Prošnja za financiranje igral, peskovnika in gugalnic na matični šoli 
Seji se je pridružila gospa ravnateljica in pojasnila, da pri ureditvi šolskega igrišča sodeluje z 
občino in s projektantko ter da so izdelali okviren načrt ureditve atletskega igrišča z igrali. Po 
tem načrtu naj bi bil v prostor ustrezno umeščen peskovnik. Predložila je tri primerljive 
ponudbe za nakup peskovnika iz sredstev šolskega sklada. 
SKLEP: Iz sredstev šolskega sklada se kupi peskovnik podjetja Urbana igrala d.o.o. v vrednosti 
2.498,56 €. Članice UO šolskega sklada dodajajo, da bo za ta peskovnik potrebno določiti 
skrbnika ter izdelati trden pokrov, ki bo peskovnik zaščitil pred vremenskimi vplivi, ko le-ta 
dlje časa ne bo v uporabi (npr. čez zimo). 

 
Ad 2 
1. Prošnja za financiranje prevoza učencev 5. razredov podružničnih šol na voden ogled 
matične šole, ki jo bodo začeli obiskovati v prihodnjem šolskem letu 



SKLEP: Prošnji se ugodi. 
 
2. Prošnja za nakup 40 učbenikov za na klop za učence 8. razredov pri predmetu TJA 
SKLEP: Prošnji se ugodi. 

 
Ad 3 
 
Predsednica UO šolskega sklada je sporočila, da bodo sredstva, ki jih je Rotary Domžale klub 
podaril naši šoli, porabljena za nakup šolskih potrebščin približno 20 učencem naše šole, 
katerih starši so se odzvali na pobudo oz. so jih predlagali razredniki. Pakete potrebščin 
bodo naredili v knjigarni Mladinska knjiga. 
 
Prisotne so se strinjale, da bi lahko v prvih mesecih šolskega leta povabili starše k donaciji 
šolskih pripomočkov, ki se obrabijo (svinčniki, barvice, zvezki ...). Te bi v decembru podarili 
učencem iz socialno ogroženih družin. 

 
Ad 4 
Prisotne so pregledale načrt zbiranja sredstev v tem šolskem letu in ugotovile, da se sredstva 
zbirajo po načrtu. 
Poraba sredstev pa je bolj kot na spodbujanje izvajanja različnih projektov osredotočena na 
porabo za materialna sredstva in pripomočke. 
 
 
 
Zapisala      Predsednica UO šolskega sklada 
Katarina Bergant     Veronika Tumpej 

 


